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Ur. br. 70-21

U lloku, 4. veljaie 202L.

Zapisnik 34. sjednice Upravnog vijeda Muzeja grada lloka,

odrZane u Muzeju grada Iloka, u ietvrtak 4. veljaie 2021. u 10.35 h

Na sjednici su bili nazoini ilanovi Upravnog vije6a Muzeja grada Iloka (dalje u tekstu:

UV-a MGI-a): Andrea H-pf, Marko Kevo, Tatlana Faletar, Marija Dobo5evi6, Jaria

Mandarid, Maja Bari6

Zapisnidar: Marko Kevo

Ovj erovitelj zapisnika: Janj a Mandari6

Pozivu za 34. sjednicu MV-a MGI-a priloZeni su:

Zapisnik 33. sjednice UV MGI, Korespodencija revizorskih tvrtki (IHS Revizija d.o.o.,

Antares revizija d.o.o., BD-Reviz d.o.o., Deloitte d.o.o., Leitrerleitnet revizija d.o.o.) i

Muzeja grada Iloka

Sjednicu je otvorila predsjednica UV-a MGI-a Andrea Rimpf u 10.35 h.

Za sjednicu je predloZila sljededi dnevni red:

L. Zapisnik 34. sjednice LIV MGI

Z.Dono5enje odluke o reviziji

3. Razno n

UV MGI-a jednoglasno je prihvatilo Dnevni red.
in



1. Zapisnik 34. sjednice UV MGI

Vije6nica DoboSevi6 zatraLilaje izmjenu u zakljudku 3. todke zapisnika gdje stoji da je

odluka jednoglasno donesena kao prijedlog ugovora. Nastavila je da su se vije6nici

predstavnici Osnivada izrazilida ne treba ugovor. Vijeinik Kevo odgovorio je da se zakljudilo

da se s tim prijedlogom ide prema Osnivadu. Nastavila je vije6nica Dobo5evi6 napomenuv5i

da ugovor ne treba. Predsjednica UV MGI zakljudila je da se pono\no preslu5a proSla

sjednica i da se u zapisnik stavi onako kako je redeno.

UV MGI-a jednoglasno je usvojilo zapisnik 33. sjednice W MGI, uz navedene izmjene i

dopune.

2. f)ono5enje odluke o reviziji

Uvodno je predsjednica UV MGI otvorila raspraru informiraju6i vije6nike da su dostavljene

ponude revizorskih trrrtki uz korespondenciju s prije navedenim Wrtkama'

Za rije( se javila ravnateljica MGI rekav5i da je poznato da sama ne moZe sklapati poslove s

iznosom ve6im od 20.000,00 kn. Dostavila je vije6nicima zapisnik prema kojem stoje iznosi

ponuda te rekla da muzej ide prema najpovoljnijoj ponudi za obavljanje traienlh poslova.

,prema Statutu Muzeja grada Iloka, UV MGI treba izdati suglasnost prije narudZbe poslova'

Vijeinica Mandari6 je nastavila da najpovoljnija ponuda ne znadi i najjeftinija. Ravnateljica

MGI sloZila se s tom konstatacijom, no da treba voditi raduna da mtzel ima za ptxro

pametnije stvari potroliti novce predlaZu6i da se izabere najpovoljnija i najjeftinija ponuda.

Nastavila je da ako se planira potro5iti viSe, to ie biti odluka UV MGI. Svaka kuna u ovom

trenutku je bitna i zbogdrugih investicijskih obveza koje ima Osnivad, a ne ovih izvanrednih.

Vije6nica Mandari6 konstatirala je da 6e svejedno Grad Ilok platiti reviziju iz vlastitih

sredstava. Ravnateljica se nadovezaladaje dostavilaponude kako ih je i primilate ne vidi

razloga da se uzme ponuda koja je skuplja od najpovoljtttje. Vije6nica Mandadd istaknula je

da sumnjau sve pogotovo dim se netko zalaize zane5to i ne pu5ta da sami vijednici odlude.

Replicirala je ravnateljica MGI da dozvolj ava da se odludi i da se ne izvtlu ilezine rijedi.

Mandari6 je odgovorila da ne moZe biti da je jedna ponuda jeftinija tri "ppJa o{,pribliZne

cijene. Ravnateljic a je zatim ponudila da tada \zrne ponuda od 60.000,00 kn. Vijednica

Mandarid zakljudila je da bi vije6nici predstavnika Osnivadauzeli ponudu od 36.000,00 kn

bez PDV-a navode6i usporedbu da nisu iste cipele od 5,00 i 100,00 L'n. Za rijed se javio

vije6nik Kevo rekav5i da se ne moZe banalizkati usporeduju(itrahene revizijske poslove s



cipelama. Vije6nica Mandari6 nastavila je govoredi o sumnji da joj netko radi posao tri puta

jeftinije. Ravnateljica navodi da je rijed o dvostruko skupljoj ponudi koja se bira i da 6e

iznositi s PDV-om preko 40.000,00 kn, Sto nije mala razlika. Na to je vije6nica Mandarii

rekla da je pitanje kvalitete odradivanja posla, s dime se ravnateljica MGI nije sloZila

zakljudiv5i da je rijed o ovla5tenim registriranim revizorima, koji podnose javno objavljena

izvjeica, te kao takvi neie dozvoliti sebi da rade onako kako je vijednica Mandarid

insinuirala.

Nastavio je vije6nik Kevo da do sada svaka rasprava ili glasovanje oko donoSenja prijedloga

ili suglasnosti za izbor odredene ponude ili posla i5lo prema tome, uz zadovoljenje osnovnih

propisanih kriterija, da se izabere najjeftinija ponuda. Ne razumij e zasto sumnjati u tvrtku

koja ima iskustva u obavljanj u traZenog posla. Rekao je da je besmislica usporedivati ponude

sa skupo6om cipela. Primjer toga je i nedavna javna nabava u kojoj je izabrana najjeftinija

ponuda. Replicirala je vije6nica Mandari6 da je u ponudama bila mala ruzlika, do 10.000,00

kn.

Na kraju, predsjednica UV MGI, upitala je nazolne vije6nike za koju ponudu su se odludili.

Vije6nica Mandarid odgovorila je u ime vijednika predstavnika Osnivada da su se odludili oko

ponude br.3, tvrtke IHS Revizija d.o.o. Vije6nici Kevo rekao je da glasuje za najjeftinryu

ponudu, Antares Revizija d.o.o., s dime se i predsjednica UV MGI takoder sloZila obrazlaiuti
ga lo5om financijskom situacijom u muzeju i u Gradu Iloku. Vijednica Mandarii replicirala je

da nije loSa financijska situacija u gradu. Na to je nastavila predsjednica UV MGI da se stalno

iz Grada Iloka javno prezentira da je lo5a situacija i nema novaca, a kupuju se nove svjetiljke

u gradu.

Ravnateljica je za kraj rasprave rekla da je u prosincu do5la odluka da neie biti ispla6ena

bolicnica, a sada se troSi 15.000,00 kn vi5e od najpovoljnije ponude ne razmisljajudi o

prioritetimamuzeja s kojim bi se moglo investirati u otklanjanje nepravilnosti i popravljanj"

nedostataka na objektu muzeja. Upitala je kako nakon svega togarazumleti odluke vijeda koje

ne moZe podtZatijer nisu u interesu muzeja i grada. Naglasila je apsurd odluke te da ovdje

vidi sumnju na ravnatelja da nesto ovdje namjesta s ovlaStenim revizorimb 3 ponudama koje

su svimajednake.

Nakon zavrietka rasprave, donesen je zakljuiak u kojem je izabrana s 3 glasa revizorskn

Nrtka IHS Reviziia d.o.o. (vijetnice Mandarit, Faletar, Doboievit), dok su 2 glasa (vijebnici

Kevo i Rimpfl bila za revizorsku tvrtku Antares Revizija d.o.o.



3. Razno

Nrje bilo rasprave u todki 3.

Kako nije vik bilo tsmc uenuprnlru; rjodnica je mvrBena u 1050 h'

Zapisnidar:

-

j

Ovjeroviteljica:

Janja MPndarid

ao1 - o(* doe.


